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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A hatályos szabályozásnak megfelelően történik 
Sárbogárdon az akkumulátor-hulladék tárolása?" 

 
Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!
 
A hirklikk.hu nevű portál 2024. február 18-án „Lesz-e akkumulátor-megsemmisítő Sárbogárdon?”
címen közzétett cikkében az alábbiakat írják:
 
„A sárbogárdi ipari területben később a Jüllich Technology Zrt. látott fantáziát. Az ipari parkban
százmilliókért  inkubátor  házat  hoztak  létre,  most  pedig  felröppent  az  a  hír,  hogy az  ipari  park
területén akkumulátor  szétszerelő,  bontó üzem létesülne.  Amíg ez megtörténik,  addig a korábbi
ásványvíz palackozó csarnokot használják, úgy tűnik, egyelőre raktárnak. A régi palackozó csarnok
pedig már majdnem dugig van – információink szerint – az iváncsai akkumulátorgyárban készült –
szétszerelésre váró – papírdobozokban tárolt UN3480 Lítiumion akkumulátorokkal. 
 
A sárbogárdiak azért aggódnak, hogy az ásványvíz palackozó nagy teljesítményű kútjai beleérnek
Sárbogárd vízbázisába. A talajon beszivárgó veszélyes anyagok pedig elérhetik azt. Ráadásul a talaj
alatti vízáramlás a domborzati viszonyokból eredően, kelet-nyugat irányú, a laktanya pedig a város
keleti részén van.”
 
Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Ön szerint a fent említett esetben a hatályos jogszabályoknak megfelelően történik az 
akkumulátorhulladék tárolása?

 
Válaszát előre is köszönöm!
Tisztelettel,



Dr. Keresztes László Lóránt
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